
 
 Referat hovedbestyrelsesmøde d. 6. juni 2024, online. 

 
Mødet er varslet rettidigt og er indkaldt som intromøde efter afholdelse af landsmødet 
2024. 
 
Fraværende: Ole, Monica og Mette 
 
VELKOMMEN 
Formand Trish Nymark bød velkommen til hovedbestyrelsen, med en særlig velkomst 
til de nye medlemmer. Mødet er ment som en kort introduktion, hvor fokus vil være på 
at byde velkommen til arbejdet til de nye medlemmer og sikre kontinuitet i 
bestyrelsens arbejde. Vi skal være klar til en ny dynamik i en tid med vokseværk, hvor 
flere ønsker at deltage. Det er vigtigt at bevare ro i foreningen, vores fællesskab og 
gode omdømme. For at bevare denne følelse og agere som en samlet organisation vil 
formandskabet række ud og tage en-til-en samtaler med alle bestyrelsesmedlemmer. 
 
INTRODUKTION 
Introduktion af bestyrelsesmedlemmerne (2 minutter til hver deltager med fokus på, 
hvad man ønsker at arbejde for i bestyrelsen). 
 
FOKUSOMRÅDER FRA MEDLEMMERNE IND I BESTYRELSESARBEJDET 
Her udtrykte hvert medlem af bestyrelsen deres fokusområder og ønske om handling. 
Bruttoliste udarbejdet og delt i bestyrelsen til det videre arbejde. 
 
DRØFTELSE AF INDHOLD TIL SEMINAR 2024 
Der afholdes bestyrelsesseminar i august og ønskede indhold for dagen blev drøftet. 
Formandskabet og direktør har til opgave at prioritere, lave dagsorden og planlægge 
dagen. 
 
Andet 
Formandskabet mødes en gang om måneden og der sendes referat ud til bestyrelsen. 
Formandskabet vil prioritere forretningsorden og vedtægter fremadrettet.  
Der er igangsat opstart af internt nyhedsbrev til alle i organisationen. Fælles viden er 
vigtigt. 
 
Afrunding og tak for i dag 
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